
Agent Wallaca: Roma? Nie było ofert

News - ASRoma.pl

Od dłuższego czasu wałkuje się również w mediach sprawę wypożyczenia

przez Romą z Chelsea, młodego Brazylijczyka, Wallaca. O ewentualnym

transferze mówiło się najgłośniej tuż po zakończeniu sezonu. Potem

sprawa ucichła. Portal forzaroma.info skontaktował się z agentem

piłkarza, Frederico Moraesem.

 

- Gracz będzie w przyszłym tygodniu w Londynie. Od 2 lipca będzie brał udział w

obozie przygotowawczym The Blues. Już otrzymaliśmy taki komunikat.

 

Są planowane spotkania z Romą?

- Na chwilę obecną nie, nie mamy żadnych informacji na ten temat. Jedyną pewną

rzeczą jest to, że weźmie udział w letniej trasie Chelsea.

 

Transfer do Romy jest więc niemożliwy?

- To, nie. Roma jest bardzo ważnym klubem i jeśli nadeszłyby oferty, z pewnością

zostałyby wzięte pod uwagę. Do tej pory jednak, nie było ofert.
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